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Goedemorgen,

Dank voor het doorsturen, EY Ik heb vooralsnog ook niets ontvangen van GGD o EEE] Bijgevoegd vinden jullie wel nog het

stuk van IZ mbt vaccinatiecampagnes internationaal.

Groet, ER

van: BEY BR (BREN) <BR FB (@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 21 januari 2021 07:51

Aan: 12} l(51.2e)] JEEM @minvws.ni>;  § (5120)LEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Aanvullende QenA debat 21-01 v2

Ik heb van GGD niet meer vernomen na gisteravond. Ook Min heeft nog niet gereageerd op verzoek over dashboard. Mochten er

nog aanvullingen komen neem stuur ik nog na.

Groet, | EXEEN

ver: [EEN UE (BED SEEM miso
Verzonden: donderdag 21 januari 2021 07:42

Aan: BEE (BER) <ERE@minvws.nl>;
|

minvws.nl>; EEG, BE. (EARLE) <

Onderwerp: RE: Aanvullende QenA debat 21-01 v2

@minvws.nl>

Hoi

Hierbij vanuit vaccinatie nog aanvullende Qena.

lk begreep dat deze voor 8 uur er moesten zijn

HES

EEE « heb nog even bij dashboard de onderdelen van het dashboard toegevoegd.

Tav ggd blijft het jammer maar het is niet anders
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Van:BE 4 (512: JHE @minvws. nl>

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 21:57

Aan:BE20EB) minvws.nl>

Onderwerp: Aanvullende QenA debat 21-01 v2

Dag [EXE
Bijgevoegd de conceptantwoorden voor de extra gevraagd QenA. Deadline ligt op morgen 08:00 uur.
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- De eerste QenA is dus door het RIVM bekeken en zij kijken nog mee of zij aanvullende cijfers hebben voor de

leveringsoverzichten.
- De tweede QenA: [BEEZ heeft contact gezocht met|EES om te vragen of Hugo nog een beslissing kon nemen mbt het

weergeven van de vaccinatiecijfers. Vooralsnog heb ik daar geen reactie op. Mocht daar dan een akkoord op komen, heb

jij het uitgebreide antwoord wat we daar over kunnen opnemen?

- De derde QenA: naast de leveringsoverzicht heeft BERFEES specifiek gevraagd om cijfers mbt de voorbereiding en

opschaling van de GGD. Daarvoor samen met contact gezocht me hij geeft aan niet meer te kunnen

noemen dat wat we nu hebben opgenomen in het dossier. Hij heeft nog wel een uitvraag gedaan voor een overzicht van

personeel en opleiding, maar kon niet beloven dat voor het debat van morgen te hebben. Vrijdag zijn een aantal

berekeningen klaar van de GGD mbt de locaties en inzet van personeel. Dat kan dan worden opgenomen in de

Kamerbrief.

Bij vragen hoor ik het graag!

Groet en fijne avond,


